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Abstract (en)
A baking oven, in which a cooling air flow is produced in a cooling air guide of the housing, which contains an air inflow duct and an outgoing
air duct, by at least one cooling air blower, which flow, in the baking oven door, passes through the intermediate space between the outermost
baking oven door sheet and an inner baking oven door sheet, is to be improved with regard to a more uniform cooling effect on the surface of the
baking oven door sheet. According to the invention, this is achieved in that the air guide is designed, adapted to the temperature distribution at the
outermost baking oven door sheet (7), with varying air throughput over the door width, the greatest air throughput taking place in the central region.
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Abstract (de)
Ein Backofen, bei dem durch mindestens ein Kühlluftgebläse ein Kühlluftstrom in einer einen Luftzuströmkanal und einen Abluftkanal enthaltenden
Kühlluftführung des Gehäuses erzeugt wird, welcher in der Backofentür den Zwischenraum zwischen der äußersten Backofentürscheibe und einer
inneren Backofentürscheibedurchsetzt, soll hinsichtlich einer gleichmäßigeren Kühlwirkung an der Oberfläche der Backofentürscheibe verbessert
werden. Dies wird gemäß der Erfindung dadurch erreicht, daß die Luftführung in Anpassung an die Temperaturverteilung an der äußersten
Backofentürscheibe (7) über die Türbreite mit unterschiedlichem Luftdurchsatz ausgebildet ist, wobei der größte Luftdurchsatz im Mittelbereich
auftritt. <IMAGE>
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